
英语口译笔译服务

产品名称 英语口译笔译服务

公司名称 昆明译朗翻译咨询有限公司

价格 .00/千字

规格参数 笔译:英语
口译:英语

公司地址 云南省昆明市西山区日新中路恒大云报华府5栋8
04（注册地址）

联系电话  18388038386

产品详情

        昆明译朗翻译咨询有限公司秉承诚信、可靠、值得信赖的服务理念，为广大客户提供优质、
专业的口译笔译等翻译相关服务。本公司员工均从事翻译行业8年左右，经验丰富，优质的服务不断得到
广大客户的认可与赞扬。欢迎来电咨询，译朗翻译将竭诚为您服务！

 

upholding the service concept of good faith, reliability and trustworthy, kunming elang translation &
consultation co., ltd. provides clients with professional translation and interpretation related services of good quality.
engaged in translation industry for over seven years with rich experience, our staffs have received lots of recognition
and praise from many clients. elang also has a team of outstanding simultaneous interpreters. you are welcomed to
consult from us, elang will service you wholeheartedly.
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